
 
 

 
 

 

 

 

 

Tilstede: Bestyrelsesmedlemmerne Birgit Thejls (BT), Henrik Sengeløv (HSE), Sten Em-
borg (SE), Leif Jørgensen (LJ), Jens Rosengaard (JR), Henrik Sieling (HSI), Erik Kragh-
Hansen (EKH), Jan Bredde Andersen (JBA) og suppleanterne Kirsten Danø (KD).´og Peter 

Clemmensen (PC). SE forlod mødet kl. ca. 19.00. 
 
Dagsorden: 

 
1) Opsamling og godkendelse af referat fra sidste møde 
2) Meddelelser siden sidst: 

- Post og meddelelser 
- Ind og udmeldelser 

3) Økonomi og nyt fra kassereren: 
- Status 
- Restancesager 
- Andre sager 

4) Havnelavet: 
- Afslutning på sagen: Klimaudstillingen* 
- Drøftelse med JJB. 
- Forberedelse af den kommende generalforsamling 
- Andre sager 

5) Sager til behandling: 
- Fortsat temadrøftelse om fremtiden* 
- Forberedelse af den kommende generalforsamling 
- Ombygning af kontor/mødelokale* 
- Andre sager 

6) Nyt fra udvalg: 
- Pladsudvalget* 
- Driftsudvalget* 
- Husudvalget 
- Bladudvalget  
- Web-udvalget 
- Sejlskolen  
- Kapsejladsudvalget 
- Festudvalget 
- Nordreklubhusudvalget 
- Lokalpolitisk udvalg  

7) Konkret planlægning af kommende aktiviteter. 
8) Eventuelt 
 
*) Til disse dagsordenpunkter var forud mødet rundsendt e-mail og bilag. 

 
Ad 1: Opsamling og godkendelse af referater fra sidste møder: 

 
Fra bestyrelsens jule-møde d. 10. dec. foreligger ikke referat. I stedet har Sten, supple-

ret af Erik og Henrik begået en opsamling der er bilagt dette referat. 

 Referat af bestyrelsesmøde nr. 13, 

d. 14. jan. 2010. 
 

25. jan. 2010 



 

  Side 2 

 
Referatet af møde nr. 12 var godkendt og blev underskrevet uden bemærkninger. 

 
Ad. 2: Meddelelser siden sidst: 

 

Post & meddelelser: 
 
• 1. hjælps kursus i den kommende weekend kører med 9 deltagere. Keld ønsker det 

følgende kursus flyttet til f.eks. 1. weekend i marts. KD spørger de 3 tilmeldte. 
 
• Ellers intet. 

 
Ind og udmeldelser: 

 
Bestyrelsen bekræftede indmeldelsen af Charlotte Astrid Russel som aktiv, således som 
HSI havde foranstaltet efter aftalen på jule-mødet. 
 

Ad 3: Økonomi og nyt fra kassereren: 

 
Status: 

 
SE oplyste at afslutning af regnskab 2009 er meget tæt på. Et forsigtigt bud er et over-
skud på små kr. 70.000. Evt. ekstraregning fra JJB indgår først i 2010. Vi kan således 

regne med ”at komme i hus” med sorte tal, trods det stramme budget grundet moms-
spørgsmålet. 

 
Restancesager: 

 
SE omdelte liste over 10 medlemmer som ikke har betalt kontingent. 3 af disse har både i 
klubben. Det blev besluttet at Sten behandler disse individuelt, herunder om hvorvidt den 
manglende betaling skal tolkes som udmeldelse? 
 

Andre sager: Intet. 
 

Ad. 4: Havnelavet: 

 
Klimaudstillingen: 

 
Efter besigtigelse af forpladsen, der var delvis ryddet af By & Havn, besluttede bestyrel-
sen følgende prioriteringer for genplacering af sejlskolernes pavilloner:   

1) Ved hjørnet af toilet/indgang, 1 m fra støttemur til rampe til øvre plads ved re-
stauranten og i flugt med afskærmningsmur til containerplads. Der tages hensyn til 
eksisterende brønde i arealet. 

2) Nær mastekranen via mageskifte af areal med By & Havn. 
3) I hjørnet af vores areal mod bro 6, i forlængelse af hinanden nord/syd. 
4) Som oprindeligt. 

 
Placeringen af Petanque-banen (4x15 m) og bordtennisbord prioriteres herefter således: 

1) På det oprindelige (ny frigjorte) areal. 
2) Som 1. 
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3) Mellem pavillonerne og grill pladsen. 
4) Som 3. 

 
HSE/HS arbejder videre hermed og fremsender den ønskede placering af pavilloner m.v. 
til By & Havn med henblik på forlængelse af den midlertidige byggetilladelse, samt som 

arbejdsgrundlag for By & Havns retablering af pladsen. 
 
Drøftelser med JJB: 

 
• HSE & HSI orienterede om drøftelsen med JJB v. Graham. Dels om en forventet nød-

vendig reparation af kranen i 2010 til i overslag kr. 150.000. Dels at traktoren ikke 

akut står til udskiftning, men godt kan afvente vores afklaring af fremtiden med By & 
Havn. Og dels at JJB er indstillet på en genforhandling af fordelingsnøglen for kran og 
traktor, når regnskab 2009 foreligger fra JJB – f.eks. med udgangspunkt i en 50/50 % 

ordning? 
 
• Herudover fik vi den forklaring på ekstra regningen, at den beror på en fejl fra JJB’s 

bogholders side, ved at merudgiften opstående mellem vores års afdrag (jf. budget-
tet) og årsregnskabet, ikke var blevet opkrævet/udlignet i en årrække. JJB beklagede 

lovede at dokumentere dette yderligere når årsregnskab 2009 forelå, forventeligt in-
den 1. feb. 2010. 

 
• Det blev derfor besluttet, at JBA inden den kommende forhandling skal afdække alt 

vedr. omfanget af vores håndtering af både, samt at JR (og HS forretningsføreren) 
udreder vores betaling (og evt. mangel på samme) til JJB 3 år baglæns). 

 
Forberedelse af generalforsamlingen: 

 

• HS generalforsamlingen afholdes d. 18. marts. Der er deadline for indkomne forslag d. 
20. jan. SKK har ingen forslag. 

 

• JR gennemgik herefter oplæg til regnskab 2009, udvisende et forventet overskud på 
kr. 85.000, hvilket bestyrelsen tog til efterretning. 

 
• Bestyrelsen behandlede herefter budgetindstillingerne fra udvalgene, og godkendte for 

det videre budgetarbejde følgende tal og bemærkninger: 

 
Driftsudvalget: Kr. 101.200, plus ca. kr. 40.000 til nye rød/grønne skilte. 
Pladsudvalget: Kr. 75.000. 
Husudvalget: Kr. 34.000, dog med krav om tilbagemeldingspligt for korrekt hånd-
værksmæssig løsning af problemerne med urinalet. 

 

Andre sager: Intet. 
 
Ad. 5: Sager til behandling: 

 
Forsat temadrøftelse om fremtiden: 
 



 

  Side 4 

Opsamlingsnotat af Sten, suppleret af Erik og Henrik blev gennemgået og godkendt. Te-
madrøftelsen fortsættes pr. e-mail og på næste møde, med det sigte, at oplægget stiles 

til generalforsamlingen som debatoplæg om klubbens fremtid. Oplægget er vedlagt dette 
referat. 
 

Forberedelse af generalforsamlingen: 

 
• KD oplæg til dagorden og valg blev gennemgået, rettet til og godkendt. Alle i besty-

relsen genopstiller. Dog skal revisorer og suppleant spørges om genvalg. 
 
• I forbindelse med genvalg af kassereren blev det aftalt, at BT har mandat til at afklare 

honorarspørgsmålet til behandling på næste møde. 
 
Ombygning af kontor/mødelokale: 
 

Oplægget fra arbejdsgruppen blev godkendt. Det blev aftalt at gruppen kommer med for-
slag til håndværkerliste og at der arrangeres 2 arbejdsdage for oprydning. Første dag 
blev aftalt til søndag d. 7. feb. kl. 10.00. 

 
Andre sager: Intet. 

 
Ad. 6: Nyt fra udvalg: 

 

Pladsudvalget: Spørgsmålet om klubbens kontrol af bådejernes pligt til at have ansvars-
forsikring af båden blev drøftet. Det blev besluttet at JBA spørger DS/DIF om rækkevid-
den (pligten) af klubbens regler. Herefter genbehandles sagen. Under alle omstændighe-

der skrives kravet på de kommende girokort til medlemmerne. 
 
Driftsudvalget: Det blev endvidere besluttet, at bestyrelsen genoptager drøftelsen af 

Driftsudvalgets fremtidige arbejde på februar mødet. Udvalgsformanden inviteres til at 
deltage kl. 19.00. 
 

Bladudvalget: Der er deadline for næste nummer af Brisen (1/2010) d. 20. feb. og udgi-
velse før d. 4. marts, af hensyn til generalforsamlingsdeadline. Layouter har lovet at 
overholde fristen denne gang! 
 
Endelig dagsorden og alle generalforsamlingsbilag skal udsendes inden d. 1. april. Hertil 

udkommer Brisen 2/2010. 
 
Sejlskolen: Der er gang i tilmeldingerne og fundet nye instruktører. Taksterne udgør 

sidste år med + 3 %. BT fremsender takstblad til PC. 
 
Kapsejladsudvalget: Intet. 

 

Festudvalget: Arbejder på et generationsskifte. 
 

Lokalpolitiskudvalg: Møde i Svanemølleområdet d. 3. feb. kl. 19.30 i Sundkrogen, som 
forberedelse til Repræsentantskabsmødet i Østerbro Lokaludvalg d. 10. feb. 2010. 
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Nordre klubhus: Hovedrengøring under forberedelse. 
 

Ad. 7: Konkret planlægning af kommende aktiviteter:  
 
Bestyrelsen besluttede at aktivitetsplan 2010 udarbejdes på februarmødet ud fra følgende 

oplistning: 
 
• Generalforsamling i HS torsdag d. 18. marts 
• Generalforsamling i SKK torsdag d. 15. april 
• Standerhejsning søndag d. 2. maj kl. 15.00 
• Pinsetur 
• Sommerfest i forlængelse af kapsejlads lørdag d. 28. aug. 
• Bomlukkeren (skal have nyt navn) lørdag d. 25. sept. 
• Nordre klubhus’ fisketur og konkurrence lørdag d. 9. okt.  
• Standernedhaling søndag d. 21. november kl. 16.00 
• Andespil fredag d. 5. nov. 
• Stiftelsesfest lørdag d. 27. nov. 
• Nytårskur lørdag d. 1. januar 2011 kl. 15.00 
 
Kommende mødedatoer: 

 
Det blev bragt i forslag at vi på februarmødet sætter en ansvarlig for mad og drikke på 
de kommende møder. 

 
Følgende mødeplan for bestyrelsesmøder m.v. 2010 er besluttet: 
 

11/2 – 11/3 – HS generalforsamling 18/3 – 8/4 – SKK generalforsamling 15/4 – 6/5 – 
10/6 – 12/8 – 9/9 – 14/10 – 11/11 – 9/12. 
 

 

Ad. 8: Eventuelt:  
 

Intet. 
 

 
Referent Henrik Sieling. 
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Referatet – bestående af i alt 6 sider inkl. denne - er godkendt ved bestyrelsens 

underskrifter på førstkommende bestyrelsesmøde d. 11/2 2010: 

 
 

 
_______________________  ________________________ 
Formand Birgit Thejls   Næstformand Henrik Sengeløv 

 
 
 

_______________________  ________________________ 
Kasserer Sten Emborg.   Pladsudvalgsformand 

Jan Bredde Andersen 
 
 

 
_______________________  ________________________ 
Sekretær Henrik Sieling   Bestyrelsesmedlem 

Erik Kragh-Hansen 
 
 

 
_______________________  ________________________ 
Bestyrelsesmedlem    Bestyrelsesmedlem 

Leif Jørgensen    Jens Rosengaard 
 
 

 
_______________________  __________________________ 

Suppleant Peter Clemmensen  Suppleant Kirsten Danø 


